

Datum och tid	2013-10-06	Kl 19.00	
Plats	Oleby Skola		
Deltagare	Kjell Wimmerstedt (KWt)	kjell.ict@telia.com	
	Fredrik Värmsjö (FWö)	fredde@tordata.se	
	Per-Anders Nilsson (PAN)	per.anders.nilsson1974@gmail.com	
	Tony Holmberg (THg)	tony.holmberg@telia.com	
	Johan Lind (JLd)	staticgtf@gmail.com	
	Tommy Persson (TPn)	ek.oleby@telia.com	
Delges	Deltagare samt styrelseledamöter		
	Pälle Nilsson (PNn)	palle.nilsson@bredband.net	
	Arne Berg (ABg)		

Ansvarig/Klart

**1. Mötets öppnande**

1 Mötet öppnades av Per-Anders Nilsson

**2. Mötets ordförande**

1 Mötets ordförande är Per-Anders Nilsson

**3. Mötets sekreterare**

1 Mötets sekreterare är Kjell Wimmerstedt

**4. Föregående möte**

1 Föregående möte hölls 2013-10-06.

**5. Justering av protokoll**

1 Till justeringsmän utsågs Tony Holmberg & Fredrik Värmsjö.

**6. Föreningen**

1 Medlemsantal till dags dato är c:a 103 st.

**7. Styrelse**

1 Inga förändringar.

**8. Ekonomi**

- 1 Saldo på föreningens Nordea-konto är idag c:a 10.800:-
- 2 Kontantblock för medlemskort ännu ej redovisade till Kassör. Tommy vill att vi sätter in pengarna direkt på konto och skriver block- & avi-nr som meddelande till betalningsmottagare.

## 9. Aktuella frågor

- 1 Beslut togs om att köpa in digitala kartor från lantmäteriet, ej utfört än. Avvaktas tillsvidare för att se vad RaLa erbjuder/behöver
- 2 Kvittensblock för medlemskort tas fram och hämtas på Kontorsspecialisten. Namn, e-post, tel, adress, fastighetsbeteckning bör stå med på kvittensen. Varje person redovisar sålda medlemskort i sin nummerserie, kontantkassa för respektive kvittensblock. *Kvarstår tillsvidare*
- 3 Medlemmar måste värvas omgående, samtliga samordnar och jobbar på detta.
- 4 Styrelsen tog beslut att utöka området till att omfatta Husåsen & spökslottet i enlighet med önskemål från kommunen. Tommy för in de nya fastigheterna i adressregistret, pågår.
- 5 Diskussion om ev delning av entreprenad, kanske köpa materiel själva. Inget hänt, fråga kvarstår dock.
- 6 Per-Anders har kontaktat Cecilia/Torsby kommun samt påbörjat avtalsförberedelser för förprojektering med Telia/RaLa.
- 7 Johan har som förslag att sätta upp en skylt "Här planeras för fiber..." Sponsorer för skylt efterfrågas.
- 8 Per-Anders & Johan gör ett flygblad med höstnyheter och var vi står idag. På denna skall även en bg-avi finnas med. Utdelas till intressenter & boende i området. *Utdelning pågår.*
- 9 Kjell W skall skicka styrelseprotokoll till Johan för inläggning på hemsida

## 11. Övriga frågor

- 1 --

## 12. Nästa möte

- 1 Nästa möte planeras till 20/10 kl 19.00 vid Oleby skola.

Vid protokollet

Ordförande



Kjell Wimmerstedt

Per-Anders Nilsson

Protokolljustering:

Tony Holmberg

Fredrik Värmsjö